

# Harga ikan, hasil laut meningkat sejak fenomena air pasang besar

HM 21/10/2024 pg 19

**Kuala Kedah:** Harga ikan dan hasil laut meningkat disebabkan tangkapan berkurangan selain fenomena air pasang besar yang melanda sejak, Jumaat lalu.

Tinjauan di pelantar ikan Kampung Seberang Kota di sini mendapati pendaratan ikan berkurangan disebabkan nelayan kurang turun ke laut.

Harga ikan kembung dijual antara RM10 hingga RM12 sekilogram (saiz sederhana) manakala udang rotan sekilogram RM25, ketam bunga RM45 sekilogram, sotong RM25 sekilo (saiz sederhana).

Peniaga ikan, Melati Madun, 41, berkata, harga ikan kembung bersaiz sederhana dijual pada harga RM10 hingga RM12 sekilogram

berbanding RM5 sekilogram sebelum ini.

Katanya, hasil tangkapan berkurangan sejak seminggu lalu dan mereka hanya menjual antara tiga kilogram semalam.

“Jumlah tangkapan nelayan berkurangan dan kami terpaksa menaikkan harga disebabkan harga peraih juga meningkat.

“Jika ikan terus berkurangan, berkemungkinan harga ikan dan hasil tangkapan laut akan terus meningkat,” katanya ketika ditemui di sini semalam.

Melati berkata, air pasang besar yang melanda kawasan Kuala Kedah turut menyebabkan pelantar ikan itu dinaiki air sedalam kira-kira 0.5 meter sejak awal pagi Jumaat lalu dan

awal pagi semalam.

Seorang lagi peniaga ikan, Khatijah Ahmad, 58, berkata, kebanyakan nelayan tidak berani keluar pada waktu malam disebabkan ombak serta air pasang besar menyebabkan hasil tangkapan ikan berkurangan.

Katanya, nelayan yang keluar jam 5 pagi dan hanya mampu memperoleh tiga atau empat kilogram ikan disebabkan angin kuat.

“Ikan yang kami jual kebanyakan yang ditangkap sekitar jam 9 malam dan yang tangkapan waktu pagi pula agak kurang.

“Paling banyak permintaan adalah ikan kembung, tetapi sukar nak dapat ketika ini malah mungkin harganya akan meningkat,” katanya.



**KHATIJAH** menjual ikan kembung saiz sederhana pada harga RM10 sekilogram berikutan hasil tangkapan kurang akibat fenomena air pasang besar. - Gambar NSTP/ZULIATY ZULKIFFLI